
聲 明 書 樣 本 

(聲明書須由指定人員簽署及蓋上公司印章) 

 

1. 確認已完成所有按照建築物水安全計劃定下的巡查/檢查 

我們(公司名稱)______________________________________________________謹此

聲明確認指定人員已執行所有按照建築物水安全計劃制定之常規檢查／巡視及

完成按照建築物水安全計劃戊部表一所制定之每月常規巡查/檢查表。 

 

2. 確認已定期檢視建築物水安全計劃 

我們已於(月份及年份)_____________按照建築物水安全計劃指引定期檢視建築

物水安全計劃並 

(a) 確認建築物水安全計劃(版本編號)_______________無須修訂 

或 

(b) 在此續期申請附上更新後的建築物水安全計劃(版本編號)______________ 

 

 

 

 

 

  

  



Sample Declaration 

(Declaration submitted to be signed by designated person with company chop) 

 

1. A declaration on all checking/inspections duly undertaken  

We hereby declare that (Name of company)_________________________________ 

_____________________________________________________________________

confirm all checking/inspection by Designated Person have been duly undertaken at 

interval as specified in the water safety plan for buildings (WSPB) and the monthly Part 

E table 1 Routine checking/inspection have been duly completed as specified in the 

WSPB.  

 

2. Statement on Periodic Review on WSPB 

We have conducted a periodic review of the WSPB in (month & year) _____________ 

in accordance with the Guidelines for WSPB and  

 

(a) confirmed that there is no revision to the WSPB version (version no.) ___________ 

or 

(b) the updated WSPB version (version no.) ___________ is attached for this renewal 

application 

 

 

 

  


